
Verslag Jumelagecomité 13/07/2020
Aanwezig: A. Henon, voorzitter;

F. Deschacht, A. Moens, B. Verdonck, leden;

A.L. Proot, secretaris;

Verontschuldigd: D. Deschagt, A. Levecque, B. Slembrouck, W. Wauters, W. Landuyt, G. Werbrouck, E. Durnez, J. 
Vandenheede, E. Vandewalle, V. Decock, K. Baeckelandt, D. Drielinck, I. Vandenberghe, A. 
Standaert, M. Wilkinson, leden;

T. Dedecker, schepen;

Gezien de strenge coronamaatregelen is het niet aangewezen om met alle leden fysiek samen te komen en te 
vergaderen. Daarom werd enkel de kerngroep samengeroepen, namelijk Arsène Henon als voorzitter, Anne-
Laure Proot als secretaris, Annie Moens als penningmeester, Bart Verdonck als 1e ondervoorzitter en Freddy 
Deschacht als 2e ondervoorzitter. De andere leden worden via het verslag op de hoogte gebracht van de 
punten die besproken werden.  

Vergadering geopend om 10:00 uur.

Verslag
1. Agendapunten

a. Cobra
De meeste leden hebben het verslag van de vergadering (19 dec 2019) bekomen via het 
programma Cobra. Het programma is zeer onhandig en vele bestuursleden krijgen het 
niet geopend of hebben eenvoudigweg geen code om het te openen.
Besluit: de verslagen worden verder gestuurd via mail. Mails van cobra mogen genegeerd 
worden.

b. Glabbeek
het JMC had een reis georganiseerd naar Glabbeek in april ’20. Door de Coronaperikelen 
is dit niet kunnen doorgaan en werd de reis gepland in de maand september tijdens de 
fruitpluk. Gelet de geringe belangstelling en de aangepaste normen voor de plaats inname 
in de bussen, wordt de organisatie van deze reis voorzien in 2021.
Besluit: Arsène brengt de gemeente Glabbeek op de hoogte van deze beslissing.

c. Toelage
De vraag stelt zich of er noodzaak is om de toelage aan te vragen/te innen. 
Noch in 2018 noch in 2019 werd de toelage opgevraagd. Gezien de beperkte werking dit 
jaar van het JCM zou de toelage inderdaad niet belangrijk of noodzakelijk blijken.



Volgens de statuten kan het JCM een reserve aanleggen in de optiek van de 
jumelagewerking in de toekomst met de komende jubilea.
               2021:     50 jaar jubileum               Ettlingen/Middelkerke
                             30 jaar jubileum              Clevedon/Middelkerke
                             Bezoek aan Glabbeek
                        + uiteraard de jaarlijkse activiteiten van het JCM:  

etentje JCM
              amateurkunstenaars in Vresse
                             Bierweekend in Epernay
                            Fête de la musique in Vresse
                             Marktfest Ettlingen
                                           Kolping Ettlingen
               2022 : 2 jubilea
Besluit: het JCM zal de toelage aanvragen.

d. Verslag

Graag hadden we het verslag van de vergaderingen gekregen max. 14 dagen erna.

e. Kolping
Er werd een mail gestuurd naar Kristine om te weten in hoeverre de organisatie van de 
trip naar Ettlingen/Kolping doorgaat. Tot op heden geen antwoord. Arsène heeft vernomen 
via zijn vrienden in Ettlingen dat de Kolping geen voorstander is om dit te organiseren 
wegens het Corona-virus.

Besluit: het bezoek naar Ettlingen/Kolping wordt afgelast.

 

f. Champagneweekend 
Freddy kijkt met enige bezorgdheid naar de organisatie van het champagneweekend en 
met reden. Tot op heden zijn de champagneboeren niet op de hoogte of dit topgebeuren 
al dan niet doorgaat. Het Coronavirus is hierbij de spelbreker. Er wordt opgemerkt dat het 
champagnefestival in Bredene (9 -11/okt) en Oostende (27 -29 nov) wel degelijk 
doorgaan. Middelkerke met het grootste champagnefeest van België kan moeilijk 
achterblijven. Het spreekt voor zich dat door het Corona het champagneweekend meer zal 
neigen naar een alternatief champagneweekend (afstand – maskers – 
gezondheidsregels). Feit is dat er niet zovele bezoekers aanwezig kunnen zijn.

Alternatieven: werken met cabines zoals in Ettlingen, plaatsen van een kapiteltent; met 
verwarming en sanitaire faciliteiten op het plein voor de sporthal. Er zijn dus vele 
mogelijkheden maar er dient aan gewerkt te worden.

g. Wie is wie in de verschillende partnergemeenten/steden 
We stellen vast dat alleen Clevedon, Epernay en Middelkerke een gestructureerd 
jumelagecomité hebben. Het bestuur weet ook vaak niet tot wie zij zich dienen te richten 
bij vragen en organisaties van het JC en dit van de partnergemeenten/steden. Daarom 
een voorstel van Freddy om met het champagneweekend de verantwoordelijken voor de 



jumelage en de burgemeesters uit te nodigen naar Middelkerke. Dit betekent dat 4 
personen per partnergemeente aanwezig zouden zijn m.a.w. 32 personen die op kosten 
van de gemeente Middelkerke en het JCM naar hier komen. 16 kamers dienen 
gereserveerd te worden en ook de maaltijden die georganiseerd te worden. Niet allen 
zullen komen maar we dienen dit te voorzien. Een vergadering dient belegt om wie is wie 
op papier te zetten.
Arsène zal dit bespreken in overleg met schepen Tom Dedecker.

h. Varia
de voorzitter Arsène vindt dat het JCM meer naar buiten moet komen, t.t.z. er zijn weinig 
Middelkerkenaren die weet hebben van het JCM en van de verbroederingen in het 
algemeen. Ook de nieuwe bestuursleden worden weinig betrokken en zijn weinig actief in 
dit gebeuren, in deze activiteiten. Daarom wil het JCM zich meer profileren, naar buiten 
komen zodat de bevolking meer weet heeft van het reilen en zeilen van het JCM.

Hoe kunnen we dit realiseren?
*maken van een FB-pagina (E. Vandewalle?)
* maken van een Website met alle referenties betreffende Middelkerke en haar    
partner-gemeenten.
* verschijnen in het 2-maandelijks blad SIRENE
* voorstel Bart: organiseren van “Europafeesten”. Ieder jaar met medewerking van de 
partnergemeenten. Als datum zouden we kunnen integreren in het landbouwweekend.
* de mogelijkheid om van het JCM een ledenvereniging te maken. Beperkt lidgeld en 
voordelen voor de leden. Bv reductie op verplaatsingen naar de partnergemeenten, 
voordelen in natura bij manifestaties van het JCM, enz.
*elk jaar wordt een partnerstad bezocht rekening houdend met de officiële jubilea.

Besluit: de wil is er om dit allemaal uit te werken, zeker nu we veel bestuursleden hebben.

2. Vaststellen datum volgende vergadering

De volgende vergadering van het jumelagecomité vindt plaats op 17/09/2020 om 20 uur in de Foyer in 
De Branding.

Zitting gesloten om 12:00 uur

secretaris voorzitter

Anne-Laure Proot Arsène Henon


